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ZAPISNIK 

 

4. seje sveta zavoda, ki je bila v torek, 12. 3. 2019 ob 17. uri v šolski knjižnici. 

 

Prisotni člani: Tatjana Habjanič, Natalija Glažar, Urška Medved, Martina Klemen, Dragica 

Rozman, Ivan Ogrinc, Peter Marčec, Albin Dobnik, Vesna Mesarič Lorber, Viktorija Vrabl, 

Klaudija Kolarič 

 

Upravičeno odsotni člani: Peter Vauda, Jožica Lešnik in Franc Krajnc 

 

 

Potrjeni dnevni red: 

 

1. Potrditev predloga dnevnega reda 

2. Pregled sklepov zadnje seje ter potrditev zapisnika 

3. Poslovno poročilo ravnateljice za leto 2018 

4. Finančno poročilo – zaključni račun za leto 2018 

5. Predlogi investicij za šolo in vrtec 

6. Ocenjevanje delovne uspešnosti ravnateljice za leto 2018 

7. Razno. 

 

 

K točki 1 

 

Predsednica Sveta zavoda ga. Tatjana Habjanič pozdravi vse prisotne in prebere dnevni red 4. 

seje Sveta zavoda. Dnevni red je soglasno sprejet. 

 

K točki 2 

Predsednica Sveta zavoda ga. Tatjana Habjanič prebere sklepe zadnje seje. Vsi sklepi so bili 

realizirani. Zapisnik zadnje seje je potrjen. 

 



K točki 3 

Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber poda Poslovno poročilo za leto 2018.(glej prilogo) 

1. SKLEP: Svet zavoda soglasno potrdi Poslovno poročilo ravnateljice za leto 2018. 

K točki 4 

Poročilo o popisu in finančno poročilo za leto 2018 je prisotnim članom predstavila 

računovodkinja ga. Klaudija Kolarič (glej prilogo) in sicer: obrazložitev bilance stanja na dan 

31. 12. 2018, celotne prihodke in odhodke v letu 2018. 

2. SKLEP: Svet zavoda soglasno potrdi  poročilo o popisu in finančno poročilo za leto 2018. 

K točki 5 

Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber predstavi načrte za investicije. V letošnjem letu bi 

želeli obnoviti parkete v šoli, prepleskati stene, na oknih telovadnice so potrebne 

žaluzije…Vrednost nujnih investicij v letu 2019 bi naj znašala 30.000 EUR. Šola prejema od 

občine letno sredstva, ki so namenjena za investicije v višini 10.00,00 EUR. Šola ta sredstva 

porabi za redno vzdrževanje prostorov.  

Pove, da je glede investicij že govorila z g. županom, go. direktorico občinske uprave. Želela 

bi vse načrte predstaviti na seji občinskega sveta. 

G. Ivan Ogrinc pove, da se strinja z vsem naštetim, vendar je proračun za leto 2019 že sprejet. 

Šola naj predlog investicij prestavi najprej na odboru za negospodarstvo, nato na občinskem 

svetu in kasneje na seji.  

Ga. ravnateljica pove, da je šola letos posodobila računalniško omrežje. Občina je prispevala 

37% vseh potrebnih sredstev, ostalo pa je bilo poravnano s strani Arnesa preko razpisa, na 

katerega se je šola prijavila. Naša večletna želja je tudi obnova mansarde na starem delu šole, 

ureditev jedilnice, knjižnice, medijske učilnice, obnovitev fasade na novem delu šole, 

posodobitev ogrevanja v šoli. 

Leta 2012 se je občina prijavila na razpis za investicijska sredstva na MIZŠ. Sredstev nismo 

dobili, saj so imele prednost šole, ki so bile grajene na potresnih območjih. 

Naslednje šolsko leto 2019/2020 se bo povečalo število oddelkov na predmetni stopnji (od 6. 

do 9. razreda) in tako bomo imeli prostorsko stisko. V skrajnem primeru bomo morali izvajati 

dvoizmenski pouk. 

G. Dobnik pove, da je primerjal proračune ostalih občin in postavke, ki so namenjene za šole. 

Občina Hajdina je med tistimi, ki nameni najmanj denarnih sredstev za šolo. 

K zapisniku prilagamo tudi načrt investicij. 

 

 



K točki 6 

Predsednica sveta zavoda ga. Tatjana Habjanič je prisotne seznanila s potekom ocenjevanja 

delovne uspešnosti ravnateljice. 

5. SKLEP:  Ga. ravnateljica je dosegla  96,24  %  vrednosti meril za delovno uspešnost 

za leto 2018. 

K točki 8 

G. Dobnik pove, da so na svetu staršev ustanovili delovno skupino, ki bo spremljala oziroma 

delala na pridobitvi sredstev, ki so namenjena za investicije. 

Ga. Tatjana Habjanič se vsem zahvali za sodelovanje. 

 

Seja je bila zaključena ob 18.30. uri. 

 

Zapisala                                                                                               Predsednica sveta zavoda 

Natalija Glažar                                                                                          Tatjana Habjanič 

 


